
Bilag 1. Ansøgning fra Copenwater 

 

Kære Lars Anker 

Vi er blevet bekendt med beslutningerne taget på Kultur og Fritidsudvalgets møde d. 24. februar 2023, hvor 

man behandlede og besluttede kommunal anskaffelse af yderligere 2 saunaer. 

På vegne af foreningen Copenwater, vil jeg gerne vise vores interesse i at indgå i samarbejde med 

København Kommune om en driftsaftale for driften af en eller flere af saunaerne. Foreningen har pt ca 800 

medlemmer, der er aktive i og omkring Amager Strandpark, ligesom vi også har en base i Nordhavn. 

Endeligt er der flere af vores medlemmer, der også svømmer ved Svanemøllen og Bellevue i nord, ligesom 

vi er aktive i inderhavnen, hvor vi blandt andet anvender anlægget ved Fisketorvet til undervisning, særligt 

om sommeren. 

De seneste par år har vi oplevet en markant stigning i medlemstallet, som vi dels tilskriver vores egen måde 

at være fællesskab på, men også den helt almindelige fornyede interesse for at være tæt på naturen.  

Havet er vigtigt for os mennesker og jo flere som får en positiv relation til det blå, des flere er vi til at passe 

på det. 

Med en driftsaftale ønsker vi at kunne åbne havet endnu mere op for vores egne medlemmer, men i særlig 

grad også for den del af offentligheden, der ikke har fundet vej ind i et badelaug eller et andet 

foreningsfællesskab. Vi tror på, at vi kan skabe noget unikt i krydsfeltet mellem ikke-medlemmer - 

offentligheden - og medlemmer af vores forening, hvor netværk og tilknytning til havet kan noget ganske 

særligt 

Vi vil mægtigt gerne i dialog med dig og jer, og sammen konkretisere et tilbud om drift, der rækker ud over 

vores egen forening Copenwater. Havet er til for alle. 

Jeg ser frem til at høre fra dig. 

 

Med venlig hilsen 

Christian Damgaard 

Formand i Copenwater 


